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Ärende 13. Planprogram för Klagshamn

Bra att det äntligen skapas förutsättningar för ett sammanhållet Klagshamn som en del av Malmö
Stad.

Men.
Generellt har planprogrammet för låga ambitioner i fråga om täthetsgrad, blandad
stadsbebyggelse och bevarandet av jordbruksmark.
Att bevara jordbruksmark handlar lika mycket om att bevara naturvärden, som att säkra en hållbar
livsmedelsproduktion. Även om Vänsterpartiet självklart förstår människors längtan efter att få rå
om sin egen täppa är det inte hållbart att med dagens kunskapsläge om vad denminskade
jordbruksmarken kan få för konsekvenser.
För att Vänsterpartiet ska kunna ställa sig bakom planprogrammet för Klagshamn i ett senare
skede behöver därför jordbruksmarken som i planprogrammet tas i anspråk för bebyggelse
minska kraftigt.
För att förslaget fortfarande ska tillföra Klagshamn ett stort antal bostäder vill Vänsterpartiet att
det i det fortsatta arbetet arbetas in en högre täthetsgrad för bostadsbebyggelse i form av
flerbostadshus.

Vänsterpartiet har i övrigt två viktiga synpunkter.
Ett.
Det krävs en bättre analys vad gäller områdets gemensamma centrum. Att det läggs mitt i
området är inte detsamma som att det blir ett stadsdelscentrum. Det har även påpekats tydligt i
de samråd som gjorts i området liksom i Klagshamns Byalags kommentarer där de påpekar att
“....den naturliga samlingspunkten i byn är invid kalkbrottet och inte en stenlagd yta öster om
Slättängsvägen”.

Två
Vi instämmer i förvaltningens synpunkter kring infrastruktur/gatustruktur, även den behöver ses
över och göras mer effektiv och därmed klimatsmart. Det saknas ett helhetsperspektiv i planen
som inte är möjligt att få med nuvarande avgränsningar.
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